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Swollwacht 

Motie Zorgwoningen en zorgelijke zorgaanbieders 

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 8 november 2019. 

Vanuit ons sociaal beleid geldt dat we willen streven naar een inclusieve samenleving, dat er voor 
iedereen een plek moet zijn. Omdat er in Zwolle "zorgelijke zorgaanbieders" actief zijn, willen we 
graag dat het College onderzoekt of het mogelijk is het bestemmingsplan te wijzigen zoals in de 
gemeente Kampen is gebeurd; 

De gemeente Kampen heeft eerder dit jaar de mogelijkheden onderzocht de sterke toename van 
zorgwoningen in met name de binnenstad tegen te gaan. Volgens zowel het college van 
burgemeester en wethouders, als de Kamper raad, is die sterke toename een zorgelijke ontwikkeling. 
De als zorgwoning in gebruik genomen panden hebben een negatief effect op de leefbaarheid in de 
stad. 

Overwegende dat: 

• Ook in Zwolle toename van zorgwoningen lijkt te ontstaan met bijbehorende problematiek; 
• Dit een zorgelijke ontwikkeling is die ten koste gaat van de leefbaarheid in onze stad; 

Van mening dat: 

• Zorgelijke zorgaanbieders die misbruik maken van kwetsbare mensen, en hen als 
verdienmodel zien, geweerd moeten worden uit onze stad; 

• Het Kamper voorbeeld actief sturen op het toekennen van zorgwoningen mogelijk maak; 
• Het Kamper voorbeeld de moeite van het volgen waard is 

Verzoekt het College: 

• Te onderzoeken of de methode die Kampen toepast om zorgelijke zorgaanbieders te weren, 
de toekenning van zorgwoningen te regelen en daarmee de leefbaarheid in de stad te 
vergroten ook in Zwolle toepasbaar is en daarover terug te rapporteren aan de 
Gemeenteraad. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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